
Inkomna frågor inför extra bolagsstämma 
 
1. Vad är det som gör att Ratos aktiekurs står parkerad i källaren. Andra 

investmentsbolag är det drag i. Är bolaget en uppköpskandidat? Eller håller man av 
någon annan anledning distans till viktig information som gör att kursen inte rör sig? 
 

 
Svar: Vi har de senaste tre åren aktivt jobbat med att vända lönsamhetstrenden i våra 

bolag. För att kunna göra detta har vi fokuserat på att nå stabilitet, följt av lönsamhet, 
för att sedan kunna generera tillväxt. Per den 30 juni 2020, rullande 12 månader, 
uppgick EBITA till 1,573 MSEK jämfört med 829 MSEK ett år tidigare. En signifikant 
förbättring vi är nöjda med. Ratos har alltid haft en kommunikation som syftat till att 
vara öppen, korrekt, kontinuerlig, snabb och av högsta kvalitet.  

 


